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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 6263 din 04.12.2019 
 

 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 04 decembrie 2019, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

din 13 care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

- Participă la ședință doamna Baciu Viorela consilier(contabil) în cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

 PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, MARIAN MARICICA 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr.542 din 29.11.2019 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, prin Convocarea nr. 

5726/05.11.2019, pentru data de 04 decembrie 2019, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2019. 

2. Interpelări și răspunsuri. 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

  

1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare si proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 
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 - Dau cuvântul doamnei contabil Baciu Violeta pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea aprobarea rectificării a V-a a bugetului 

local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

     - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate pentru 

activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta raportul de 

AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a a bugetului 

local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind  

aprobarea rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

           - Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 

 

Discutii: 

 

Domnul primar informeaza membri consiliului local ca nu vom pierde banii, ce ramane pe excedent 

va merge pe anul viitor. Continuam cu finantari pentru investitii, „Datini si obiceiuri de Craciun”, 

Pomul de Craciun, achizitii lemne. 

Domnul viceprimar informeaza ca se va face stoc de piatra concasata pe fiecare sat in parte, avand in 

vedere ca la primavara vin ploile si va fi nevoie sa reparam drumurile. 

Domnul consilier Morariu Ionel intraba cam cati metri cubi va fi nevoie si se va achizitiona iar 

domnul primar raspunde ca in medie 800 mc, cost 53.000 lei, cu aproximatie, in medie cam 28 de 

masini de piatra. 

Domnul primar informeaza ca s-a inregistrat a doua lucrare la CNI. 

La Craciunesti, Tatomiresti, Tufesti, Ratesu Cuzei- se misca repede cu lucrarile. Azi au sosit 

clarificari cu privire la drumul Craciunesti. Urmatorul pas este includerea in lista de sinteza, dupa faza 

de achizitii, pentru dale. 

Domnul primar informeaza ca sunt bani pentru studii topo si geo. La scoala Draxeni s-a turnat placa, 

la gradinita se lucreaza, la turnat temelia insa intampinam dificultati la lucrarile de la drumuri si 

podete. 

Domnul viceprimar spune ca trebuie contactata o firma sa preia lucrarile ca asa  nu mai terminam 

niciodata. Domnul primar informeaza ca firma cu care lucram are de recuperat 18 miliarde pe PNDL 

si nu au cu ce cumpara materiale pentru a continua. 

   

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2019. 

 

 Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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5. Interpelari si raspunsuri: nu sunt. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară din data de 27 noiembrie 

2019:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier MARIAN MARICICA    Jrs. Adina Maftei 


